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Enkel fråga – Arbete emot hot och våld 
Hot och våldsdebatten har under en längre tid pågått i vårt samhälle. Just nu 
har en upptrappning av våldsbejakande idéer och desinformation på inte minst 
sociala medier eskalerat. Det uppmanas till våld och terrorism mot 
myndigheter och även civilsamhället.  

När det gäller socialtjänstens arbete att skydda barn som stundtals är 
livsviktiga beslut hotas verksamheten nu av dessa kampanjer som eskalerat.  

Om socialsekreterare inte vågar ta svåra beslut om placeringar av barn vilket i 
sin tur leder till att barnen inte får den hjälp de behöver och samma chans till 
utveckling i samhället så är det ett stort misslyckande för Gävle kommuns 
verksamhet. 

Med anledning av ovanstående frågar jag socialnämndens 
ordförande Lars Öberg (S) följande:  

- Har Gävle kommun förstärkt sitt arbete mot hot och våld gentemot att vi nu ser denna 
upptrappning av våldsbejakande kampanjer? 

Ewa Marja Andersson (M), andre vice ordförande i socialnämnden


